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Vragen van het lid De Mos (PVV) aan
de minister van Volkshuisvesting,
Ruimtelijke Ordening en Milieubeheer
en de staatssecretaris van Defensie
over het bericht «Forse toename
klachten AWACS». (Ingezonden
21 januari 2010)

1
Bent u bekend met het bericht «Forse
toename klachten AWACS»?1

2
Deelt u de mening dat de burgers in
de gebieden waar
AWACS-vliegtuigen overvliegen al
veel te lang geteisterd worden door
herrie en stankoverlast? Zo ja,
wanneer kiest u dan eindelijk eens de
zijde van zo’n 42.000 burgers die
knettergek van al die herrie worden?

3
Houdt u de AWACS-banen tegen
beter weten in open omdat u goede
vriendjes met de NAVO wilt blijven?
Zo nee, wat let u dan om een
vliegverbod voor de
AWACS-vliegtuigen af te kondigen?

1 De Telegraaf, 18 januari 2010
http://www.telegraaf.nl/binnenland/5815433/
__Forse_toename_klachten_AWACS__.html
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